
RESERVATION 

Ärende 14, Avveckling av Tillnyktringsenhet 

Den halländska missbruksvården har varit omdiskuterat under väldigt lång tid när man ser historiskt 
tillbaka. 
För ett antal år sen beslutade de halländska kommunerna och regionen att tillsammans kraftsamla 
för att förbättra för de halländska patienterna. 
En överenskommelse om missbruk- och beroendevården i Halland togs fram och samtliga berörda 
stod bakom den. I den överenskommelse fanns även med ett identifierat behov av 
tillnyktringsplatser i Halland. 

En tillnyktringsenhet startade upp men verksamheten kom aldrig riktigt igång som det var tänkt och 
har inte varit igång på 1,5 år. Vi tycker det är väldigt beklagligt att det gått till på detta viset. 

Nu har den överenskommelsen upphört av diverse olika skäl och därmed också den del som krävde 
att regionen skulle ha en tillnyktringsenhet. 

Vid regionstyrelsens sammanträde yrkade vi socialdemokrater på en återremiss av ärendet. Vårt skäl 
för det är att vi anser att beslutsunderlaget är bristfälligt. Det saknas risk- och konsekvensanalyser 
både vad det gäller regionens egen verksamhet samt utifrån det kommunala ansvaret men kanske 
framför allt för de enskilda patienterna, brukarna och brukarföreningarna. 
Vi från Socialdemokraterna, Vänsterpartiet och Miljöpartiet är bekymrade över detta inte kommer 
fram i ärendet. Behovet för dessa patienter upphör inte för att dessa platser avvecklas permanent. 

Halmstad den 26 augusti 2020 

Lise-Lotte Bensköld Olsson för den socialdemokratiska regiongruppen 

Tillhör paragraf 123 
Reservation från Socialdemokraterna




